
 

Dagsorden og referat 

 

Dato:  

Mandag d. 18. mats 2025 

Tid:  

Kl. 17.00-19.30 

Sted: 

Gjøl Skole – personalerum 

Mødedeltagere:   

Jannie Kristensen, Susanne E. Westergaard, Pia Skafte, Mads Gadeberg Jensen, Louise Gadeberg, Katrine Højen, Anders Palsgaard, Lisbeth Mosberg, Ida Leonora, Ida 
Stidsborg Starcke og Anders Bødker Holm 
 
 
Fraværende: Jannie Kristensen 
 

Referent: Ida Stidsborg Starcke 

Ordstyrer: Susanne Westergaard 

- Punkter til eventuelt – skriv til Anders hvis I ønsker punkter på under eventuel. 

Forberedelse:  

 

  



 

 Emne Formål med punktet 

(hvad skal vi udrette?) 

Proces 

D: drøftelse 
I: information 
B: beslutning 

Varighed Beslutning 

(referat – hvem gør hvad) 

Referat tilgår: Jan Ditlev og Brigitte 

Jakobsen 

1.  Sommermarked Planlægning og koordinering af 

sommermarked  

D 

I 

B 

30 min.  

Kl. 17.00-17.30 

Vi fastlægger datoen til d. 22/8-25 i 

tidsrummet kl. 15.00-17.00 

Der åbnes for mad fra kl. 17.00-18.00, 

hvor der grilles. Anders og Mads vil 

gerne grille.  

Der tales om, at hvorvidt tombolaen skal 

bestå som den har gjort nu – det har 

været besværligt at få gaver ind, men 

samtidigt opleves det også at børnene 

nyder tombolaen.  

Formålet med dagen er at hygge sig 

sammen og skabe gode minder.  

Der drøftes om det kunne være en idé at 

afholde loppemarked i stedet for 

tombola.  

Det kunne være fint at aktivere flere 

forældre, f.eks. forældrerådene i 

klasserne som hjælp.  

Det overskud der genereres på dagen, 

går til foreningen ”Gjøl Børn”.  

Planen fremadrettet er at have styr på 

hvordan og hvornår vi aktivere 



forældrene.  

Mads laver et overblik over hvilke 

opgaver man kan melde sig ind på til 

sommermarked.  

Vi skal desuden få indhentet tilbud på 

mad til grill, sodavand osv.  

2.  Drøftelse af principper 

vedr. aflevering om 

morgenen.  

At drøfte om eleverne skal afleveres 

et bestemt sted på skolen.  

D 

B 

30 min. 

Kl. 17.30-18.00 

Skolen oplever, at forældre der har 

svært ved at aflevere deres barn, har 

brug for at tale med lærerne og det 

dermed bliver svært at starte 

undervisningen til kl. 7.45. 

Der drøftes fordele og ulemper ved at 

udarbejder principper for afleveringen på 

skolen.  

Bestyrelsen bakker op om, at der på sigt 

kan udarbejdes principper på dette 

område, men for nu skal lærerne 

rammesætte afleveringen for børn og 

forældre.    

3.  Pause   

 

15 min.  

Kl. 18.00-18.15 

 

4.  Videre drøftelse om 

forældresamarbejdet 

 

Den gode klasse – skal det afvikles i 

en ny form?  

D 

B 

35 min. 

18.15 – 18.50 

Lisbeth foreslår, at der kan hentes nogle 

gode materialer fra Fri for Mobberi i 

forbindelse med forældresamarbejdet.  

Som erstatning til den gode klasse, hvor 

det kræves at forældrene stiller sig i en 

sårbar situation, så ønsker vi at skabe et 



mere struktureret og ”ufarligt” rum, hvor 

man tale om noget mere generelt og 

hvis man så har lyst til at ”levere noget” 

til fællesskabet.   

Der foreslås at det er skolen der 

faciliterer mødet i et samarbejde med 

forældrerådet.  

Der ønskes ligeledes nogle principper ift. 

de forpligtelser og forventninger der 

ligger til forældresamarbejdet på Gjøl 

Skole og SI 

Det skal fremadrettet være 

fællesskabende indsatser der bærer 

praksis.  

Der besluttet at afskaffe den gode 

klasse, og lade den erstattes af et mere 

fællesskabende element.  

Anders B. og Ida S. laver et udkast til 

forventninger til forældresamarbejdet.   

5.  Karakter Beslutning om 6. klasse skal have 

karakter i skoleåret 25/26 

 10 min. 

 

Kl. 18.50 – 19.00 

Der besluttes ved flertal, at der ikke 

gives karakter i 6. klasse i skoleåret 

25/26 

6.  Siden sidst 1) Formand 
2) Skole 
3) SI 
4) Lærere/pædagoger 
5) Nyt fra udvalgene 

O: korte informationer 

på nævnte punkter 

20 min. 

Kl. 19.00-19.20 

2) Skole: på næste møde orienteres om 

skoleårets økonomi, ledelsen har gjort 

sig tanker om at afholde ”åbent kontor”, 

da vi ønsker at lytte til alle perspektiver. 

Der er snart pædagogisk dag, hvor vi i 

samarbejde med konsulent Nicolai Suhr, 

der har været velkomstmøde for 



førskolen, hvor der blev udarbejdet en 

folder – der kommer umiddelbart 12 

børn i den kommende 0. klasse. Der er 

stadig gang med Fagligt Løft med 

udgangspunkt i aktionsforskning, hvor 

lærernes eget initiativ bringes i spil ift. 

udviklingsønsker.    

3) Overgange i børnehaven, stor 

tilslutning i vuggestuen  

7.  Punkter til kommende 

møde 

  5 min. 

Kl. 19.20-19.25 

Sommermarked 

Skolens økonomi 

Forventninger til forældrene 

8.  Evt.    5 min.  

Kl. 19.25-19.30 

 

 

Vi ser frem til en god og konstruktiv dialog 
Vel mødt! 

 
Bedste hilsner 

Susanne E. Westergaard og Anders Bødker Holm  
 


